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SLOVO STAROSTY  

Číslo 3/2011, ROČNÍK I.

Letní měsíce se nezadržitelně vzdalují. Doufám, že jste si o prázdninách a dovolených odpočinuli a načerpali potřebnou 
sílu do podzimního a zimního období. 

Ani špatné počasí, které nás trápilo celé léto, nezastavilo rozběhnuté práce na obecních projektech, proto mi nyní  
dovolte, abych v kostce shrnul, co se v naší obci stihlo dokončit a co se chystá. Ze stavebních prací byly zdárně ukončeny tyto 
akce: rekonstrukce sociálního zařízení u hostince, poslední etapa úprav chodníčků na hřbitově, úprava obecní účelové  
komunikace na Dolním Přímě, oprava propustku na Novém Přímě, oprava chodníku na Dolním Přímě (před Bonišovými). 
O všech dokončených pracích se podrobně dočtete v jednotlivých článcích Obecních novin. 

Pro příští rok chystáme: výměnu oken a opravu fasády na budově školy na Probluzi, opravy chodníků ve Sluneční ulici, 
u bytovky, před Klemšovými  a v neposlední řadě se chystá i úprava a ozdravení zeleně. 

Ale to je opravdu jen část potřebných prací, které je třeba řešit. Touto cestou bych vás všechny rád požádal  
o spolupráci. Pokud máte nápady a rady kde, jak a co v našich obcích zlepšit, nenechávejte si je pro sebe a sdělte 
nám je. Využít můžete přiložený formulář na předposlední staně obecních novin, který jednoduchým způsobem  
vyplníte a vhodíte do schránky na obecním úřadu. Věřím, že vaše nápady přispějí k rozvoji a zkrášlení našich obcí.

Petr Švasta, starosta obce

AKTUÁLNĚ Z OBCE 

Vesnice roku
Děkujeme všem občanům, kteří nám pomohli připravit 

přehlídku činnosti obce při návštěvě hodnotitelské komise 
soutěže Vesnice roku. Přestože jsme letos nezískali žádné 
ocenění, je třeba si uvědomit, že největším bohatstvím nás 
všech je soudržnost občanů, chuť pracovat a podílet se na 
chodu obce. Velkou pochvalu a ocenění si můžou připsat 
všichni, kdo se ochotně podílejí na organizování společen-
ských a sportovních akcí a ve svém volném čase zajišťují  
bezvadný chod všech spolků a sdružení působících ve všech 
našich obcích. 

Volný obecní byt
Obec má k dispozici volný třípokojový obecní byt na 

zámku na Dolním Přímě. Byt se nyní připravuje na drob-
né stavební úpravy, montáž přímotopů a malování. Ihned 
po dokončení nezbytné údržby bytových prostor bude vy-
hlášeno výběrové řízení na nového nájemce. O podmín-
kách a náležitostech podaných žádostí budou občané 
včas informováni v obecních vývěskách a na webových 
stránkách obce. Bližší informace je možné získat také  
přímo na obecním úřadě.

Kontrola stavu popelnic
Žádáme občany, aby si ve vlastním zájmu zkontrolovali 

stav popelnic po každém provedeném svozu komunálního 
odpadu. V případě, že zjistíte poškození na popelnicích,  
které vám způsobí popeláři při svozu, nahlaste závadu  
neprodleně na obecním úřadu nebo u firmy Hradecké služ-
by, a.s., kontaktní osoba p. Štěpánová, tel.: 495 540 041.

Dokončení nového sociálního  
zařízení u obecního hostince

Celkové náklady na stavební úpravy sociálního zařízení 
u obecního hostince se vyšplhaly na 960 000 Kč, na akci byla 
poskytnuta dotace z Programu obnovy venkova Královéhra-
deckého kraje ve výši 400 000 Kč. Stav obecního účtu se tedy 
snížil o 560 000 Kč.

Stavební práce byly zakončeny 30. 7. 2011 slavnostní  
kolaudací spojenou s opékáním prasátka. Na pohoštění se 
kromě naší obce finančně podílela i stavební firma JOKAS. 
Na příjemném posezení v obecním hostinci se tak sešli pra-
covníci, kteří stavbu prováděli i místní občané, kteří si přišli 
jejich dílo poprvé prohlédnout.

Hostinský na kontrole novostavby
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Dokončení účelové komunikace 
na Dolním Přímu

V polovině září byly dokončeny stavební práce na účelové 
komunikaci na Dolním Přímu. Cesta je tažena od Podzim-
kových mezi Harrachovskými sýpkami a dětským hřištěm 
a napojuje se na stávající cestu před zámeckou zahradou. 
Celkové náklady se vyšplhaly na 142 000 Kč a tuto zakázku 
provedla firma Jiří Neumann ml.

Oprava chodníku 
Občané si stěžovali na nesnadné přecházení vozovky při 

cestě od autobusové zastávky Dolní Přím I. směrem na Pro-
bluz. Zastupitelstvo obce vyhovělo četným žádostem občanů 
a rozhodlo o opravě a prodloužení chodníku po celé délce 
zatáčky až před Bonišovi. Občané tak již nebudou nuceni pře-
cházet v křižovatce nebo chodit po polorozbořeném travna-
tém terénu. Stavební úpravu provedla fy Jiří Neumann ml. 
a celkové náklady byly vyčísleny na 22 000 Kč.

Hasičárna v novém kabátku
Stavební úpravy na hasičárně na Dolním Přímu, o kterých 

jsme vás informovali v minulém čísle Obecních novin, byly 
zakončeny nátěrem fasády, oken a vrat. O fasádu se posta-
ral Milan Roušal, okna a vrata natřel Roman Vobejda.

Vánoční besídka pro seniory
Obec Dolní Přím připravila tradiční vánoční besídku pro 

seniory s kulturním programem a hudbou k poslechu i tan-
ci. Besídka se bude konat dne 14. 12. 2011 od 10. hodin 
v Obecním hostinci na Dolním Přímě. Zájemci se mohou  
přihlásit na obecním úřadě nebo v hostinci u pana Geberta 
nebo u paní Jarkovské.  

Reklama v Obecních novinách
Obec Dolní Přím nabízí prostor pro inzerci v Obecních 

novinách. Reklamní prostor je možné zakoupit ve třech růz-
ných formátech: A5 za cenu 500 Kč, A6 za cenu 300 Kč, 
A7 za cenu 200 Kč. Zájemci o inzerci se mohou přihlásit na 
obecním úřadě. Obecní noviny vycházejí v nákladu 300 vý-
tisků a jsou distribuovány do každé domácnosti na Dolním 
Přímu a všech jeho přilehlých částí.

Oprava propustku na Novém Přímu
Na obecním pozemku p.č. 523 (na Novém Přímě vedle 

Blehových) byla tažena původní odvodní trubka s nedosta-
tečným průměrem. Při každém větším náporu vody dochá-
zelo k zaplavování obecní komunikace a přilehlého soukro-
mého pozemku ve vlastnictví rodiny Blehových. Obec 
nechala propustek opravit a vsadit trubku o průměru 
600 mm, která už by měla pohodlně pojmout i vodu  
z vydatnějších srážek. Tuto práci pro obec vykonala firma 
Ekostav Hradec Králové v ceně 39 808 Kč.

Dotace na opravu varhan  
v kostele na Probluzi 

Farnost Nechanice získala dotaci na opravu historických 
varhan v kostele na Probluzi ve výši 180 000 Kč. Obec  
Dolní Přím k této částce přidala peníze, které byly vybrány 
z veřejné sbírky a na vánočních koncertech v celkové částce 
64 000 Kč. Ke zdárnému zahájení první etapy oprav však 
chyběla nechanické farnosti částka 13 200 Kč. Na základě 
žádosti faráře Mariána Benka se obec usnesla tuto částku 
doplatit ze svého rozpočtu. Farnost Nechanice tak bude 
moct začít s opravami na historicky velmi cenném hudebním 
nástroji. Dlouhá cesta k zakončení restauračních prací však 
zdaleka nekončí, protože k celkové rekonstrukci je zapotře-
bí celkem  490 000 Kč. Nyní tedy proběhne pouze první  
etapa prací a nadále se budou shánět další volné finanční 
prostředky. Obec Dolní Přím opět chystá vánoční koncert 
v kostele a výtěžek věnuje stejně jako v předchozích letech 
na výše uvedené opravy. Především však očekáváme aktivi-
tu při shánění peněžních prostředků ze strany nechanické 
farnosti, v jejímž majetku jsou varhany evidovány.  

Odpad ze hřbitova
Prosíme občany, aby důsledně dbali na třídění hřbitovní-

ho odpadu. Biologický odpad - zvadlé květiny, chvojí apod. 
odnášejte do jámy vedle márnice. Do kontejneru u hlavních 
vrat patří kelímky, rozbité vázy, zbytky svíček. V žádném  
případě není možné tento kontejner využívat pro domovní 
odpad, který se vám nevejde do popelnic! Za důsledné  
třídění odpadů děkujeme. 
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Úpravy chodníčků na hřbitově  
na Probluzi

Jistě neuniklo Vaší pozornosti, že byly dokončeny poslední 
úpravy chodníčků na hřbitově na Probluzi. Tyto stavební úpra-
vy provedla stavební firma Jiří Neumann ml. Celková cena  
zakázky byla vyčíslena na 156 000 Kč.

V rámci posledních úprav hřbitova pro letošní rok chystáme 
prořez velkých vzrostlých tújí, které lemují cestičku uprostřed 
hřbitova od pomníků padlých vojáků v první světové válce 
k márnici. Túje jsou již tak husté, že zatarasily cesty k přileh-
lým hrobům. Zastupitelstvo rozhodlo o částečném prořezání 
tújí (cca 6 ks). Hřbitov se tak prosvětlí a zároveň bude umož-
něn pohodlný přístup ke všem hrobovým místům.

Nájemní smlouvy na hrobová místa
Na obecním úřadu jsou připraveny nájemní smlouvy  

na hrobová místa, které budou moci občané začít podepiso-
vat od 1. 1. 2012. Obecní zastupitelstvo se dne 12. 9. 2011 
usneslo, že smlouvy budou připraveny na pětileté období (tedy 
od 1. 1. 2012 do 31. 12. 2016) a cena za nájemné se bude 
skládat ze dvou složek:

1) nájemné za hrobové místo 5 Kč za 1 m2/1 rok. Tato cena 
je pevně stanovena a vyplývá ze zákonného ustanovení,

2) složka pohyblivá ve výši 60 Kč za úklid hřbitova/ 
1 rok + 15 Kč vodné/1 rok, tyto ceny jsou stanoveny v návaz-
nosti na platný ceník za vývoz odpadu a za vodné.

Z PROBLUZSKÉ ŠKOLY
Prázdniny nám skončily a 1. září jsme se zase všichni sešli ve škole. Do školky přišlo 5 nových dětí, které paní učitelka 

přivítala pohádkou. Nyní se seznamují s novým prostředím a novými kamarády. Ze základní školy odešlo 5 páťáků do 6. tříd 
ZŠ Nechanice, ZŠ Habrmanova a ZŠ Štefánikova v Hradci Králové. 

Přivítali jsme 6 nových prvňáčků, kterým přejeme, aby se jim ve škole líbilo a dařilo. Bude je učit nová paní učitelka  
Monika Brábníková z Nového Bydžova, která vystřídala naši dlouholetou kolegyni paní učitelku Olgu Marečkovou. Ta  
odešla na vlastní žádost do hradecké školy, kterou má blízko svého bydliště. 

Naše škola však ani o prázdninách nezahálela. Vzhledem k tomu, že ZŠ je zapojena do projektu EU-peníze školám, byla 
škola během prázdnin vybavena i interaktivními tabulemi do obou tříd a počítači do II. třídy. Protože žáci 5. ročníku mají 
nový předmět – informatiku, bylo nutné koupit další počítače, aby výuka mohla probíhat kvalitně a každý žák mohl praco-
vat na svém počítači. Na konci prázdnin se ještě podařilo dokoupit k počítačům nové židle ze sponzorských darů rodičů. 
V letošním školním roce navštěvuje naši školu celkem 20 dětí MŠ a 25 žáků ZŠ. Základní i mateřská škola je opět zapoje-
na do projektu Školní mléko, kdy děti mají podle zájmu možnost odebírat dotované produkty dle nabídky. ZŠ se účastní 
i projektu Ovoce do škol, které zdarma odebírají všichni žáci. 

I v tomto školním roce se děti zúčastní mnoha akcí. Naši školu navštíví například profesionální hasiči, kteří dětem před-
vedou hasičské auto a seznámí je se svou prací. Na závěr přejeme všem dětem i zaměstnancům školy úspěšný školní rok.

M. Tušicová a E. Polívková

Z HISTORIE - Zalistování kronikou
Kronika obce Dolní Přím, je vedena nepřetržitě od roku 1923 a kromě běžných událostí jako je počasí v jednotlivých 

letech, výše sklizně a podobně, skrývá doslova i poklady. Nevěříte-li, přesvědčte se sami v následujících řádcích, které 
jsou z naší kroniky opsány doslovně.

 
1927 - POKLAD V JEHLICI

Dne 22. března t.r. nalezla při hraní na dvorku, téměř na povrchu, 4 roku stará Anička, dcera 
p. Josefa Kudrnovského v Jehlici č.p. 8, poklad, tj. 470 kusů stříbrných pražských grošů a 6 ma-
lých mincí z doby krále Vladislava II. Též zjištěny byly v nich 3 saské groše mečové za Bedřicha 
II. a 1 saský groš za Arnošta z Albrechtů. Mezi mince vložen byl stříbrný křížek čtyřhranný, dutý, 
otevírací. Tento obsah byl uložen v hliněném hrnci podoby popelnice s jedním uchem. Hrneček 
však byl rozbit.

Zmínku o tom, kam byl poklad převezen a jestli byla malá Anička odměněna alespoň symbo-
lickým nálezným, kronika bohužel neuvádí.

T. G. Masaryk na Dolním Přímu
Neméně významnou událostí se pro naše předky stala návštěva 

T. G. Masaryka v roce 1929 v Hradci Králové. 

Opis z kroniky je opět doslovný.
Pan prezident T. G. Masaryk a pan ministerský předseda  

Fr. Udržal při návštěvě Hradce Králové na zpáteční cestě projeli 
naší obcí. Dne 24. května oděla se obce naše ve slavnostní háv. 
Na východním vjezdu do obce byla postavena slavobrána ozdo-
bená státními vlajkami, veškeré domy ozdobeny prapory, sbor dob-
rovolných hasičů, občanstvo i školní mládež z Probluzi s učitelem 
čekali by pozdravili svého milovaného prezidenta. Pan prezident 
se svou družinou čítajíc několik aut projel volným tempem obcí, že 
každý mohl vážnou tvář pana prezidenta shlédnouti a byl přím-
ským „zdar“ pozdraven. Škoda, že nebylo v dispozici, by družina 
alespoň na okamžik u nás zastavila.
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA  

Rozloučili jsme se:  

Vlasta Podsadlová – Dolní Přím 
Josef Pavlík – Dolní Přím 
Anna Lízrová – Nový Přím

Josef Bárta – Horní Přím 

Narodili se:

Rodičům srdečně blahopřejeme!

Výstava obrazů na Dolním Přímě

Od 15. 6. do 20. 7. 2011 proběhla v kapli na Dolním  
Přímě prodejní výstava obrazů amatérského malíře  
Ing. Šafry. Obec Dolní Přím zakoupila do svého majetku  
jeden z obrazů, který věrně zachycuje přímský zámek. Dílo je 
vystaveno na chodbě obecního úřadu.  

Rukodělná odpoledne 
V minulém čísle Obecních novin jsme vás informovali o kur-

zech kreativní tvorby. Tehdy jsme měli za sebou první sezná-
mení s pedigem a radovali se z prvních ošatek vlastní výroby. 
Pyšně se musíme pochlubit, že od jara proběhly další dva  
kurzy pletení ošatek a košíčků z pedigu, které se opět setkaly 
s velkým ohlasem. Také jsme si poprvé vyzkoušeli novinku - 
malování na hedvábí. Vyrobili jsme si krásné šály a kravaty. 

V případě zájmu občanů, budou připravena další odpo-
ledne s výtvarnou činností. Přestože jsou pozvánky na ruko-
dělná odpoledne vyvěšovány v obecních vývěskách ve všech 
obcích, nabízíme možnost zaslání informačního letáčku  
přímo do vaší e-mailové schránky. Pokud máte o tuto službu 
zájem, zašlete e-mail s požadavkem „chci být informován 
o kurzech kreativní tvorby“ na adresu obec@dolni-prim.cz. 
Vaši adresu si zaevidujeme a budeme vás moci o kurzech 
včas informovat. Zaslání letáčku na váš e-mail vás samozřej-
mě nezavazuje k povinné účasti na kurzu. 

Ohlédnutí za dětským dnem: 

Ačkoli léto je již definitivně pryč, nedá nám to, abychom se 
neohlédli za letošním dětským dnem, který přilákal na hasič-
skou louku neuvěřitelných 85 soutěžících dětí. K vysoké  
návštěvnosti přispělo jistě nejen hezké počasí, ale i přítomnost 
vrtulníku a vojenské techniky. Velký zájem ze strany dětí i jejich 
rodičů o všechny připravené atrakce nás velice mile překvapil 
a dodal energii k organizování dalších akcí pro děti.

Pozvánka do divadla
Obec Dolní Přím srdečně zve všechny občany na tradiční podzimní zájezd do divadla, který pořádá ve spolupráci 

s SDH Dolní Přím v sobotu dne 22. 10. 2011. Tentokrát byla vybrána komedie s názvem „Sodoma Gomora“,  
kterou v obnovené premiéře uvede Divadlo Radka Brzobohatého. Začátek představení je v 15 hodin. Odjezd je 
ve 12.30 hodin od pošty na Dolním Přímu. Cena vstupenky je 330 Kč. Rezervaci a prodej vstupenek zajišťuje paní  
Ladislava Tichá z Probluze, tel.: 604 915 503. 
Dopravu na představení hradí obec z kulturního fondu.

SODOMA GOMORA
Každý dobrý skutek bude po zásluze potrestán. Eroticky laděná komedie z venkovského prostředí 
o nevěře a žárlivosti, o paroháčích i o těch, kteří parohy nasazují. Dobrosrdečný Stojan ukryje před 
bouří kamarádovu ženu Maru do svého domu a do své postele. Vše by proběhlo v tichosti, kdyby ...
Autor: Petar Petrovič Pecija
Režie: Hana Gregorová
Hudba: Ondřej Brzobohatý
Hrají: Ernesto Čekan, Kateřina Velebová, Hana Gregorová, Dagmar Čárová,  
Pavlína Mourková, Miroslav Hrabě, Antonín Hardt, Irena Máchová  

Nezapomněli jsme ani na naše nejmenší …
V neděli dne 12. 11. 2011 jistě potěšíme všechny děti zájezdem na veselé představení „Hurvínek mezi osly“, které se  

hraje v Divadle Spejbla a Hurvínka v Praze. Představení začíná v 16.30 hodin. Odjezd je stanoven na 14 hodin od pošty 
na Dolním Přímu. Lístky je možné si zakoupit u paní Laďky Tiché. Cena jedné vstupenky je 160 Kč. Dopravu opět zajišťuje 
obec ze svých zdrojů.

Škola???!!! Brrrr!!!

To je pro Hurvínka jen velká ztráta času! Copak to k něčemu je? Leda tak, že se taťulda pravidelně 
rozčiluje nad jeho žákovskou knížkou. Kéž by do ní už nikdy nemusel vkročit! Toto přání se  
Hurvínkovi splní, když se setká s prapodivnou osůbkou s oslíma ušima jménem Hýkálek. Ten jej  
totiž pozve do Oslova, města, o němž Hurvínek a dokonce ani Mánička nikdy neslyšeli, přesto, že je 
to prý učiněný ráj na zemi! A navíc se tam nemusí chodit do školy!!! A tak se Hurvínek, navzdory  
Mániččiným protestům vydává po boku Hýkálka do města Oslovo! Jaké to tam je, se spolu s Hurvín-
kem můžete podívat i vy!
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SPOLKOVÁ ČINNOST 

Od posledního hod-
nocení činnosti AFK 
PROBLUZ uplynulo té-
měř 6 měsíců. Za toto 
období se v našem klubu 
událo hodně nového.

Zásadní změnu před-
stavuje spojení mládež-
nických celků s muž-

stvem Stěžer. K tomuto 
„přespolnímu“ spojení došlo na základě 
malého počtu dětí v dané kategorii, z dů-
vodu odchodu dětí do klubů zvučnějších 
jmen hrajících vyšší soutěž. Společně  
s touto kategorií ukončil své působení 
u mládeže její trenér Pavel Deml, který se 
dlouhou dobu podílel na vedení této  
nejmladší kategorie. Za jeho práci,  
a nespočet věnovaného času, patří Pavlo-
vi dík rodičů i AFK.

Spojením mládežnických mužstev AFK 
s klubem Stěžer o hráče nepřijdeme,  
naopak v případě, že u fotbalu vydrží 
a překlenou problémový věk 15-ti let, kdy 
se aktivity dětí často ubírají jiným směrem 
než sportovním, vrátí se zpět do AFK.  
Hráči, kteří dosáhnou lepší výkonnosti, 
a budou-li chtít pokračovat ve vyšších sou-
těžích než je ta, kterou nabízí náš klub, bu-
dou uvolněni na případná hostování do 
těchto celků. V této kategorii nemá mateř-
ský klub šanci hráče udržet. Dle regulí Fot-
balové asociace České republiky je klub 
hrající nižší soutěž povinen hráče, o které-

ho projeví zájem klub hrající vyšší soutěž 
uvolnit, za předpokladu splnění daných 
podmínek. Takže se nejedná o bezmyšlen-
kovité uvolňování hráčů AFK, ale o striktní 
dodržování regulí výše zmíněné asociace.

Mužstva dorostenců se ujal Martin Brixí. 
Bohužel hráči v této kategorii v současnos-
ti upřednostňují jiné aktivity než fotbal.  
Pokud budou v tomto trendu pokračovat, 
je na zvážení jejich další působení v do-
rostenecké soutěži. Toto jim bylo také na 
pohovoru rázně sděleno. V tom případě 
není tato kategorie perspektivní pro celek 
dospělých, pro který dorostenecká muž-
stva představují vlastní líheň odchovanců 
mající v budoucnu nahradit starší odchozí 
hráče. Klub má statut amatérské úrovně 
a není v jeho finančních možnostech do-
plnit tým nově příchozími hráči a platit ma-
teřským celkům vysoké částky za hostová-
ní a hráčům měsíční platy jako je tomu 
například v týmu Vysoké nad Labem. Ten-
to fakt je zapotřebí  brát v potaz a zohled-
nit při hodnocení sportovní stránky a sou-
časné postavení v tabulce. Členové 
výboru AFK musí hodně zapracovat, aby 
udrželi místní odchovance, o které je pří-
padný zájem z finančně silnějších klubů.

V celku dospělých před zahájením le-
tošní sezóny ukončil své působení (na 
vlastní žádost) trenér Standa Janata. Také 
jemu patří dík za odvedenou práci a spl-
něný úkol, kterým byla záchrana 1. B třídy 
v premiérovém ročníku. Společně s ním 

odešel i jeho syn Lukáš, kterému skonči-
lo hostování v AFK. Vzhledem ke svým 
dlouhodobě dobrým výkonům odešel 
na hostování do vyšší soutěže, do celku  
SK BYSTŘIAN KUNČICE. I Lukášovi děku-
jeme touto cestou za přístup a odvedenou 
práci pro náš klub v nelehké sezóně.

U týmu mužů zaskočil na čtyři utkání 
v roli trenéra Josef Karabinoš. Z osobních 
důvodů a zároveň z důvodu svého působe-
ní v celku OLYMPIA HK předal žezlo Miloši 
Zárubovi, kterému v současné době hledá-
me trenérského kolegu.

Klub AFK v měsíci září 2011 poskytl  
areál kynologickému klubu na Probluzi 
k pořádání dvou velmi zajímavých akcí za-
štítěných ROTWAIELER CLUBEM ČR.  
Probluzský kynologický klub tyto dvě akce 
velmi dobře zorganizoval a do areálu při-
lákal velmi početnou návštěvu. Podobným  
akcím se do budoucna nebráníme a po 
dohodě s OÚ Dolní Přím jsme ochotni 
spolupracovat i s dalšími organizacemi 
v obci v případě jejich zájmu a potřeb.

Tým dospělých prochází v této době ge-
nerační výměnou hráčů, čemuž odpovídá 
i současné nelichotivé umístění klubu ve 
spodních patrech tabulky. Na počátku 
roku 2012 se uskuteční valná hromada, 
kde by měli být zvoleni noví členové výbo-
ru AFK, kteří budou společně usilovat 
o zlepšení pošramoceného renomé AFK 
PROBLUZ a lepší sportovní výkony.

Michal Nohejl

AFK Probluz

V září zahájila naše TJ Sokol Probluz nový cvičební rok,  
který se celý ponese ve znamení XV. Všesokolského sletu  
a 150. výročí založení Sokola.

Ve dnech 3. - 4. září 2011 se dvě cvičitelky z naší jednoty zú-
častnily srazu cvičitelů Sokolské župy Orlické v Hradci Králové na 
Pražském Předměstí. První den bylo na programu povinné pro-
školení cvičitelů, jehož hlavním tématem byl traumatologický plán 
- plán první pomoci. Dále jsme byli seznámeni s novou kolektiv-
ní hrou KINBALL, která je vhodná pro všechny věkové kategorie 
cvičenců. Náplní nedělního programu bylo promítání sletových 
skladeb z předváděčky v Praze a informace o oslavách pořáda-
ných ke 150. výročí Sokola a k XV. Všesokolskému sletu.

Cvičební rok se celý ponese ve znamení XV. Všesokolského sletu  
a 150. výročí založení Sokola

17. září 2011 jsme v hradeckém sále Adalbertina shlédly před-
stavení Prodané nevěsty v nastudování sokolských souborů, a to 
na počest zahájení sletového roku.

V souvislosti s blížícím se všesokolským sletem jsme se zúčastnily 
tradiční sletové štafety, která probíhala ve dnech 21. - 25. 9. 2011. 
Sokolská župa Orlická, jejíž jsme součástí, si předávala štafe-
tové kolíky se stuhami jednotlivých jednot na 4 trasách. Naše 
jednota byla na trase Chlumec nad Cidlinou - Hradec Králové 
a přebírala štafetový kolík od T. J. Sokol Nechanice, a to na 
smluveném místě a domluveném čase na Probluzi u kostela 
v 17:45 hodin. Štafetový kolík, doplněný stuhou s názvem naší 
tělocvičné jednoty, jsme ještě ve večerních hodinách dne 22. 9. 
převezly do Těchlovic a předaly ho zástupci místní jednoty.  
Během předávání štafetových kolíků jsme průběžně podávali 
prostřednictvím SMS hlášení na naši župu.

Všechny 4 trasy se sešly 24. 9. 2011 na sokolském stadionu 
na Pražském Předměstí, kde byl připraven bohatý sportovní  
program. Z dílčích štafetových kolíků byly sejmuty stuhy z jed-
notlivých TJ. a zavěšeny na župní sletový kolík, který byl done-
sen do Prahy a v době od 25. 9. do konce XV. Všesokolského 
sletu bude vystaven v Tyršově domě.

V novém sokolském cvičebním roce pokračujeme našimi  
pondělními hodinami, především zdravotního cvičení.

Pravidelný podzimní třídenní turistický výlet jsme letos pod-
nikly do okolí Kuksu. V počtu 11 cvičenek jsme si za krásného 
počasí prošly naučnou stezku Braunův betlém – Kuks. Prohlíd-
ka kláštera Kuks, jíž jsme se zúčastnily, byla korunovaná kon-
certem se zpěvem a hrou na historické hudební nástroje. Se zá-
jmem jsme si prohlédly sochy na moderní křížové cestě a sochy 
v obci Stanovice, kde jsme měly zajištěné ubytování a stravová-
ní v penzionu Šporkův mlýn.      Kolektiv TJ Sokol Probluz
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Myslivecké sdružení BOR
Myslivecké sdružení BOR Probluz 

v roce 2011 opětovně zaměřilo svou 
hlavní činnost na péči o zvěř v zimním 
období na počátku roku. Přes náročné 
klimatické podmínky přezimovala zvěř 
v dobré kondici a to zásluhou kvalitní-
ho přikrmování myslivci. V letošním 

roce byli myslivci opět terčem vandalů, 
či takzvaných ochránců přírody a to  
ničením mysliveckých zařízení. Jednu 
kazatelnu někdo zapálil a další čtyři  
kazatelny povalil a poškodil. To vše 
v lese Bor. Stejně tak se opakuje vyvá-
žení odpadu z autovraků do lesních 
prostor rovněž v lese Bor.

Opravy mysliveckých zařízení i úklid 
odpadů z lesa musí myslivci hradit 
z prostředků, které mohly sloužit k ná-
kupu krmiva, nebo k uhrazení vypuště-
ní většího počtu bažantů do volné pří-
rody. Bohužel i v dnešní době je pro 

zvěř pohromou moderní zemědělská 
velkovýroba. Před moderními a rychlý-
mi stroji obrovským záběrem se nedo-
káže uchránit značné množství zejména 
mláďat zajíců, bažantů ale i srnčat. 
S tímto stavem se však musíme smířit, 
neboť tyto škody nejsou působeny úmy-
slně. O to více se musíme snažit při 
ochraně zvěře, čímž je i zmíněné zimní 
přikrmování. Další možností je umělý 
odchov bažantů. V letošním roce z naší 
bažantnice vypustíme do volné přírody 
cca. 500 bažantů. Lovit budeme pou-
ze část kohoutů a slepice zůstanou 
v přírodě pro obnovu populace bažan-

ta obecného. V příštím roce oslaví naše 
myslivecké sdružení 60. výročí svého 
založení v roce 1952. Do současné 
doby máme mezi sebou zakládající čle-
ny původní myslivecké společnosti. Pro 
jubilejní rok chystáme v areálu bažant-

nice zprovoznění voliér s okrasnými  
bažanty a rovněž novou zasedací míst-
nost. K oslavě výročí uspořádáme akci 
pro širokou veřejnost, při které se  
budeme snažit přiblížit myslivost všem  

občanům. Dne 8. 10. 2011 nás opět 
navštívili sokolníci. Tento den bylo mož-
né vidět sokolníky se svými dravci 
na lovu v polích okolo Probluze. 

Dne 15. a 16. 10.2011 se v areálu 
bažantnice a lese Bor, konaly zkoušky 
loveckých psů pořádaných Okresním 
mysliveckým spolkem v Hradci Králové. 
Budeme rádi, když si veřejnost z výčtu 
jen malé části naší činnosti uvědomí, že 
myslivci nejsou jen ti „bouchalové s flin-
tami“ ale naprostou většinu svého vol-
ného času věnují péči o zvěř, což je je-
jich hlavní náplní. Bez naší činnosti by 
dnes již bylo možno si například bažan-
ta obecného, prohlédnout jen v ZOO.

JUDr. Václav Gadlina 

V našem minulém článku jsme končili s nadějí na úspěšnou 
sportovní sezónu 2011 a pozvánkou na jezdecké výukové letní 
pobyty pro děti. Obojí už je za námi. Děti odjely v polovině prázd-
nin a jezdecká sportovní sezóna se také chýlí ke svému konci.

Při ohlédnutí se za létem je nutno konstatovat, že sezóna 2011 
byla úspěšná. Naši reprezentanti se pravidelně objevovali na 
drezurních i parkurových závodech různých stupňů obtížnosti. 

Za zmínku stojí například vyrovnané sportovní výkony dvoji-
ce Ivana Jindrová a klisna Dolores, která náš jezdecký klub  
začala reprezentovat v polovině sezóny, a to velmi úspěšně. 
Doufáme, že se této dvojici bude dařit i v nadcházejícím obdo-
bí a uvidíme ji na parkurových kolbištích i nadále takto dobře 
reprezentovat náš jezdecký klub.

Podzim je v areálu jezdeckého klubu Dolní Přím ve znamení 
změn. První, malou změnou bylo spuštění webových stránek 
na adrese www.jkdolniprim.cz, které, jak doufáme, dopomo-
hou k lepší informovanosti veřejnosti o akcích pořádaných  
jezdeckým klubem a o službách jím poskytovaných.

Další, tentokrát velkou změnou, je výstavba kryté jezdecké haly, 
která bude, nejen našim jezdcům sloužit k přípravě na nadchá-
zející sezónu, a to během zimních měsíců a za špatného počasí.

Podzim je také období, kdy se konaly – již tradičně – v areálu 
jezdeckého klubu drezurní závody (4. 9. 2011) a také skokové 
hobby závody s dopoledním programem her pro děti na koních 
(10. 9. 2011). Parkurové závody se tentokrát dočkaly nadprůměr-
ného počtu startujících. Na obě akce se k pořadatelům donesly 
dobré ohlasy, což je velice potěšilo a zároveň motivovalo k další 
práci. Další událostí pořádanou klubem je, tentokrát ne tak tra-
diční, dvoudenní seminář přirozené komunikace s koňmi, který 
se uskutečnil 8. 10. a 9. 10. 2011. Tento seminář navazuje na  
letní seminář přirozené komunikace, který byl ovšem pouze jed-
nodenní záležitostí. Po kladných ohlasech se odvážil jezdecký klub 
k uspořádání této akce po dobu celého víkendu. Semináře v létě 
i nyní na podzim se účastní zástupci všech věkových kategorií, 
někteří s koněm jiní pouze jako posluchači a diváci. Fotografie 
ze všech akcí lze nalézt na www.poquito.rajce.net.

Jezdecký klub Dolní Přím

Jezdecký klub
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Rádi bychom vás informovali o čtyřech 
akcích, které proběhly v období od srpna 
do října 2011 na našem kynologickém 
cvičišti ZKO Probluz. Tyto akce byly orga-
nizačně velmi náročné, ale všechny se vy-
dařily. Mezi první v řadě patřila naše kaž-
doroční Voříškiáda, která se konala 
20. 8. 2011. Poprvé v historii se zúčast-
nilo rekordních 35 voříšků, kteří chtěli 
ukázat svou krásu a dovednosti. Vzhle-
dem k vysokému počtu přihlášených sou-
těžících, jejich šikovnosti a kráse, trvalo 
vyhodnocení déle, než jsme čekali. Aby-
chom čekání na výsledky všem zkrátili, 
zařadili jsme drezůru koní v podání Vero-
niky a Lucie Glaserových z Jezdeckého 

klubu Kunčice, ukázky výcviku poslušnos-
ti, obrany a agility ZKO Probluz. Po vy-
hlášení nejhezčího a nejšikovnějšího vo-
říška a po rozdání zasloužených odměn 
pokračovalo naše odpoledne rozlouče-

ním s prázdninami, při kterém bylo mož-
no se projet na koni pod vedením Anetky 
Červené, zastřílet si ze vzduchovky a luku 
nebo si zaskákat na nafukovacím hradě. 
Kdo chtěl, mohl posedět, občerstvit se 
u přenosného stánku Obecní hospody 
Dolní Přím a pobavit se až do rána, což 
se některým silným jedincům i povedlo.

Obrovské poděkování patří všem orga-
nizátorům a sponzorům akce – díky nim si 
každý soutěžící mohl odnést pro svého 
mazlíčka pochoutky a pamlsky. Ti, kteří 
nás podpořili, jsou: Obec Dolní Přím, fir-
my: Brit, Würth, Veolia Voda, Strojcent-
rum, Tekro, Niva - Dolní Přím, Tecam 
a Drogerie a krmiva Jiří Holubec.

Pejskaři letos rozhodně nezaháleli! 

Jako druhá akce, která proběhla pod 
záštitou naší kynologické organizace byla 
dne 10. 9. 2011 Klubová výstava rottwei-
lerů, která se z kapacitních důvodů kona-
la na fotbalovém hřišti AFK Probluz. Na 
tuto mezinárodně obsazenou výstavu se 
nakonec přihlásilo 91 psů a fen. Do pozi-
ce rozhodčího byl delegován pan Dieter 
Hoffman z Německa, předseda IFR.

Výstavu jsme připravovali dopředu již 
řadu týdnů a poslední finiš byl v pátek, 
tak aby vše klaplo. Chystali jsme výstavní 
kruh, ceny pro vítěze, stavěli stan pro roz-
hodčího a technické zázemí. V sobotu 
jsme již od časných ranních hodin dokon-
čovali přípravy a vše chystali na příjezd 
prvních soutěžících. Od 9. hodiny pak za-
čala oficiální část výstavy. Počasí nám 
přálo po celý den. Celková organizace 

také dopadla výborně bez komplikací. 
S výsledky jednotlivých kategorií se  
mohou zájemci o toto nádherné pleme-
no seznámit na našich webových strán-
kách www.zko-probluz.estranky.cz, pro 
ty ostatní snad postačí, že celkovým vítě-
zem klubové výstavy, který se bude moci 
pyšnit titulem BOB (best of best = nejlep-
ší ze všech), se stal pes Arnie Martinik.

Po celý den, až do pozdních odpoled-
ních hodin, se o občerstvení všech pří-
tomných vzorně starala obsluha stánku 
na hřišti a přenosného stánku Obecní 
hospody Dolní Přím. Poděkování za ply-
nulý a úspěšný den patří nejen všem, co 
se podíleli na přípravě a organizaci vý-
stavy, ale i sponzorům, kteří dokázali po-
skytnout množství cen, které byly hodny 
výstavy mezinárodního charakteru. 

Zvláštní poděkování pak musíme vyslovit 
překladateli do němčiny Ing. Janu Ludví-
kovi a zapisovatelce slečně Šárce Jošto-
vé, kteří svým tlumočením a zapisováním 
výsledků pomohli rozhodčímu zdárně po-
soudit všechny psy a feny. Hlavními spon-
zory akce byly: Obec Dolní Přím, firmy 
Weber Mlýn, Giom, Eminent a Pro Pac - 
velkoobchod s krmivy Salač.

Klubová výstava rottweilerů

17. 9. 2011 se na probluzském cvičišti 
uskutečnily Podzimní neoficiální závody 
v agility. Startovalo 41 začínajících týmů ve 
třech závodech Jumping 1, Jumping 2, Jum-
ping 3 a ve třech velikostních kategoriích pro 
malá, velká a střední plemena. Zvláštní ka-
tegorie byla Bernský salašnický pes. Parkury 
stavěl a běhy posuzoval Michal Žehan.  
Absolutní vítězové součtů J1+J2+J3 byli 
v kategorii „SA“ Tereza Šafránková s Bounty, 
v kategorii „MA“ Petra Tilkovská s Bublinou 

- ZKO Jaroměř, v kategorii „LA“  Aneta Čer-
vená s Princess Vegou - ZKO Dolní Přím-
Probluz a v kategorii „BSP“ Kateřina 
Volejníková s Nessy. Závody se opravdu vy-
dařily. Za slunečného počasí a ve skvělé  
atmosféře startující týmy předvedly velmi 
pěkné výkony. Gratulujeme všem zúčastně-
ným a těšíme se na závody v příštím roce. 
Na závěr poděkování sponzorům (Candy 
spol. s r.o., chovatelská stanice BOT Těch-
lovice, prodejna Lán).

Podzimní neoficiální závody v agility

Dne 1. 10. 2011 jsme pod záštitou Rot-
tweiler klubu České republiky, uspořádali 
čtvrtou velkou akci roku 2011, kterou nebylo 
nic jiného než Mistrovství republiky rottwei-
lerů ve výkonu dle mezinárodního sportov-
ního řádu IPO. Za krásného a zcela sluneč-
ného počasí se předvedlo celkem 20 psů 
a fen, tohoto krásného plemene. Ti se spolu 
utkali ve dvou výkonnostních kategoriích, dle 
náročnosti podle  IPO 1 a IPO 3. První část 
psího sportovního klání začala již před de-
vátou hodinou. Tou bylo soutěžení ve stopař-
ských dovednostech. Nejlepší stopu před-
vedli Diablo Ford Black Touch a Dugi 
Holubí dům, jejichž výkony byly skoro  
bezchybné. Druhou, neméně náročnou dis-
ciplínou, kterou musel každý pes absolvovat, 
pokud pomýšlel na mety nejvyšší, byla po-

slušnost. Ta se stejně jako závěrečná disciplí-
na – obrany, uskutečnila na místním fotba-
lovém hřišti AFK Probluz. Bylo se na co dívat, 
neboť psi na této úrovni, to už není jen „sed-
ni“ a „zůstaň“, ale jsou to mistři v plnění nej-
rozličnějších povelů svých psovodů. Nejlepší 
poslušností tohoto mistrovství se mohou 
v kategorii IPO 1 pochlubit Cirrus Haimon 
Black Touch a v kategorii IPO3 pes Varon 
v. Herrenholz.  Třetí a závěrečnou částí pak 
byly již zmíněné obrany. Tato disciplína ne-
byla jen závěrečnou v souboji o poháry a ti-
tuly, ale byla i opravdovým vyvrcholením ce-
lého dlouhého dne, protože obrany, to je to, 
co rottweilery baví. Vítězi tohoto dominant-
ního klání se stali Amadeus Biramo a Ing 
Vombat. Po součtu všech dosažených výsled-
ků se tak celkovým vítězem kategorie IPO 1 

stal Diablo Ford Black Touch vedený psovo-
dem Radkou Flášarovou a v náročnější ka-
tegorii IPO 3 pes Varon v. Herrenholz s pso-
vodem Jiřím Janouškem. Oba se tak zcela 
po zásluze mohou pyšnit titulem Mistr repub-
liky a zároveň převzali i putovní pohár.

Naše veliké poděkování patří nejen všem 
organizátorům, kteří se na přípravě této 
akce podíleli, ale i místnímu fotbalovému 
klubu za zapůjčení jejich hřiště a hlavně 
sponzorům celé akce. Společnosti Dibaq 
a.s., výrobce výživových programů značky 
Fitmin, firmě ANF a Canina a firmě HST.

Fotodokumentaci a kompletní výsledky 
můžete shlédnout na našich webových 
stránkách www.zko-probluz.estranky.cz, 
stejně jako vás zde budeme průběžně infor-
movat o dalších připravovaných akcích.

Mistrovství republiky rottweilerů ve výkonu dle mezinárodního sportovního řádu IPO
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Letošní sezóna v podání mužského 
týmu začala již v měsíci dubnu. To se 
konal již 13. ročník recesní soutěže 
v požárním útoku O putovní pohár  
Velké Říjnové socialistické revoluce 
(VŘSR) – Memoriál V. I. Lenina. Soutěž 
se konala v obci Široký Důl v areálu fir-
my Flídr, která je také generálním spon-
zorem. Z důvodu vytížení firmy musela 
být soutěž přesunuta z tradičního pod-
zimního termínu na 16. duben. Naše 
družstvo obsadilo vynikající 9. místo, 
a to účast v mužské kategorii byla více 
jak 110 družstev.

Následně jsme se zaměřili na účast 
v seriálu dvou hasičských lig, a to  
Východočeská hasičská liga (VČHL) 
a Jizerská liga (JL). Dále jsme se chtěli 
zúčastnit alespoň jednoho závodu nově 
vzniklé ligy Českého Ráje (HLČR)  
a jednoho víkendového závodu Extra-
ligy v požárním útoku.

V Jizerské lize se nám letos moc  

nedařilo. Celkově se umístíme na 
10. místě z přibližně 40-ti bodujících 
družstev. HLČR jsme se zúčastnili dvou 
závodů, a to v Podůlší a Myštěvsi. Pěk-
ného umístění jsme dosáhli v Podůlší - 
třetí místo. Extraligového víkendu jsme 
se letos nestihli zúčastnit z důvodu zra-
nění našeho béčkaře. Proto i naše 
prázdninová příprava oproti minulým 
rokům byla výrazně zkrácena. Bohužel 
se to projevilo i na našich výkonech, ale 
o tom později.

Naproti tomu VČHL pro nás letos  
začala výborně. Hned první závod ve 
Stračově jsme vyhráli. Následně jsme 
byli dvakrát druzí a jednou třetí, a to nás 
zařadilo na průběžné 1. místo v této lize. 
Bohužel již v dalších závodech se proje-
vila nervozita a celkově jsme v této lize 
skončili na 7. místě z více jak 40-ti bo-
dujících družstev. Tato liga se v posled-
ních letech projevila jako TOP liga v po-
žárním sportu, a to po straně vynikajících 

sportovních areálů i účasti špičkových 
družstev z celých Východních Čech.

Letošní sezónu jsme opravdu prožili 
jak na horské dráze. Jednou jsme byli 
nahoře, podruhé zase úplně dole. Ale 
o tom přece sport je, a to i ten požární. 
Chceme a dáváme do našeho výkonu 
úplně všechno přesto i malá chybička 
se výrazně projeví na celkovém čase.

Letos jsme reprezentovali v tomto slo-
žení: koš: Michal Kašpar, sání: Jiří  
Hrdinka, mašina: Jan Konečný, béčka: 
Tomáš Zámečník, rozdělovač: Michal 
Nálevka, levý proud: Jan Tláskal,  
pravý proud: Aleš Pavlík.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem 
členům a zejména sponzorům, bez kte-
rých se již žádná dobrovolná aktivita 
neobejde. Doufám, že jim ani obci Dol-
ní Přím naše družstvo hasičů nedělá 
ostudu, ale že úspěšně reprezentujeme 
obec Dolní Přím. 

Jiří Hrdinka

SDH Dolní Přím – muži

Drakouši - SDH Dolní Přím

Přímský oddíl mladých hasičů v září zahájil 12. sezónu své činnosti účastí na soutěžích v Lubně a v Nechanicích. 
Radost mi udělaly především mladší děti, které se umístily na 1. místě v Lubně a na 2. místě v Nechanicích. S dětmi, 
ale jenom nesoutěžíme v požárním útoku.   

Znalosti v oblasti požární ochrany si děti rozšiřují plně-
ním odznaků odbornosti.

V loňském roce jsme získali 5 odznaků odbornosti:  
Preventista junior: Marie Vycpálková, Michaela Fišerová, 
Strojník junior: Jakub Tichý, Kronikář: Denisa Potůčková, 
Strojník: Šárka Burketová. 

O našem dramatickém talentu svědčí i vystoupení,  
které jsme společně secvičili a třikrát veřejně předvedli – 
poprvé na výroční valné hromadě našeho sboru, podru-
hé na valné hromadě nechanického okrsku a naposledy 
v červnu před hodnotitelskou komisí soutěže Vesnice roku 
v kapli na zámku.

Loňskou úspěšnou sezónu jsme ukončili stanováním 
na hasičské louce. Děti o našem stanování napsaly  
krátký článek.

Jana Burketová
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Letošní sezóna Východočeské hasičské ligy již pro nás, 
loňským premiérovým ligovým rokem zocelené hasičky, ne-
znamenala nijak velká překvapení. Věděly jsme, co nás čeká 
a nemine. Nenechte se však mýlit! Neznamená to, že jsme 
letošní sezónu „proflákaly“. Rok 2010 pro nás byl prvním  
rokem ve VČHL, ale i přes to jsme zabojovaly a přišly si při 
pro ocenění za konečné - pro nováčky rozhodně úctyhodné 
- šesté místo. Měly jsme samozřejmě z tak krásného umístě-
ní radost, nicméně nás o to více motivovalo k lepším  
a lepším výkonům v sezóně následující.

Rok se překulil jako voda a my se vrhly plné ambiciózních 
cílů do sezóny roku 2011. V květnu jsme zahájily šňůru zá-
vodů s čistým štítem ve Stračově, kde při nás štěstí sice moc 
nestálo, ale přece jen jsme ukořistily nějaký ten bod do ta-
bulky. Smůla se na nás lepila až do 4. kola. V kole pátém se 
situace obrátila a my začaly sbírat lepší umístění a více bodů. 

Vše pro nás vypadalo velmi slibně.
Za náš největší úspěch považujeme soutěž, která se ko-

nala 4. září ve Lhotě za Červeným Kostelcem. Tam jsme sní-
žily náš osobní rekord na 19,10 vteřiny, což pro nás zname-
nalo bronzový post a my se poprvé v ligovém působení 
dostaly se na „bednu“!

To, že se naše forma zlepšila, potvrzují i tréninkové časy. 
Jedna „devatenáctka“ střídala druhou, což nás motivovalo 
k ještě většímu snažení. Před rokem byla pro nás hranice 
19 vteřin magická, a téměř nedosažitelná.

Známé lidové úsloví však říká: „Neříkej hop, dokud jsi 
nepřeskočil!“… Na poslední soutěži 18. září v Pšánkách 
nás konkurence a nervozita zdolaly a my skončily na 
12. místě. Zklamání však rychle vystřídala radost. Vždyť 
jsme se oproti loňskému roku zlepšily o jednu příčku! V cel-
kovém celoročním hodnocení jsme skončily páté. Už jen 
krůček k medailím, že?! Nebojte se, však my k nim v sezó-
ně následující vykročíme! A tou správou nohou. Jen co  
nasbíráme nové síly a případné nové posily našeho týmu, 
jelikož těch není nikdy dost.

Každý sport je dřina, musíme se snažit, pracovat na sobě 
a výsledky takového snažení jsou, bohužel, vidět až po dlou-
hé době. Když ale máte kolem sebe skvělé lidi- a to naše 
holky bezesporu jsou- všechna tato úskalí pro vás nezname-
nají žádné překážky.

Veliký dík za celoroční práci patří celému týmu! Nejen ha-
sičkám, ale i trenérům, a všem, co nás podporovali, pomá-
hali a fandili. A to zejména týmu našich mužských hasičských 
kolegů, který nám za všech situací pomáhal, i když to s námi 
ne vždy bylo jednoduché… Nashledanou v příští 3. ligové 
sezóně!

Kateřina Pavlíková

Druhá sezóna dolnopřímských hasiček ve VČHL? Letos úspěšnější!

Anketní lístek:
1. V naší obci chybí: …. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

…. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

2. Je třeba vybudovat/opravit/vylepšit: …. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

…. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

3. V obecních novinách chci být infomován o: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

…. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

4. Ostatní (prostor pro vlastní názory, nápady a připomínky): …. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

…. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Vyplněný anketní lístek odstřihněte a vhoďte do schránky na obecním úřadě. Je možné vyjádřit se třeba i jen k jednomu bodu. 
Lístek není nutné podepisovat. Za každý názor předem děkujeme.
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Práce, které nás v obci čekají ….

V nejbližších měsících a v průběhu roku 2012 chystáme tyto práce: 

1. Opravu a opláštění pergoly na hřišti na Probluzi. Obec se bude finančně podílet na zakoupení materiálu. Práce 
bude provedena v rámci brigádnických hodin fotbalistů z AFK Probluz.

2. Obec zvažuje demolici staré původní prádelny vedle knihovny na Probluzi. Na jejím místě by mělo být vybudované 
důstojné stanoviště pro obecní kontejnery.

Obecní noviny vydává Obec Dolní Přím, Dolní Přím 1, 503 16, e-mail: obec@dolni-prim.cz
Vyhrazujeme si právo na grafickou a gramatickou úpravu příspěvků a na jejich krácení.  

Za správnost odpovídá vždy autor příspěvku. 
Odpovědný redaktor: Ilona Fišerová 

Grafická úprava: Markéta Mecerodová
Tisk:  ALKAPRESS, s.r.o., Škroupova 957, 500 02 Hradec Králové

NEPRODEJNÉ, náklad 300 výtisků      Registrováno Ministerstvem kultury ČR E 20025

MASÁŽE
- regenerační a sportovní

- masáž lávovými kameny

- akupresura a reflexní masáže

KDE? Probluz – objekt  

 obecní knihovny

KDY? Pondělí  10 - 18 hod.

 Středa      8 - 15 hod.

KDO? Ivana Vlastníková

Možnost objednání na tel.: 605 252 140

Nabízíme též možnost nákupu dárkových poukazů  
na masáže podle vlastního výběru z naší nabídky.

3. Výměnu oken a opravu fasády na budově školy na 
Probluzi. Na tuto zakázku se budeme snažit získat dotaci 
z Podpory obnovy venkova nebo z krajského úřadu.

4. Opravy rozbitých chodníků – jedná se konkrétně 
o chodník vedoucí k bytovce, ve Sluneční ulici a před Klem-
šovými směrem k autobusové zastávce.

5. Velká úprava zeleně na Dolním Přímě a všech jeho 
přilehlých částech. Okrasná zeleň, která přerostla a přesta-
la naše obce zkrášlovat, jak bylo původním záměrem, bude 
upravena a prostříhána. Stromy, které jsou duté a suché bu-
dou pokáceny a na jejich místa budou vysázeny mladé zdra-
vé stromy.

6. Obec zvažuje výstavbu víceúčelového hřiště s kurtem 
na volejbal, tenis a podobné míčové hry. Hřiště by bylo vy-
budováno vedle stávajícího fotbalového hřiště. Vzhledem 
k nemalé investici, která se k tomuto projektu váže, je nutné 
zjistit budoucí využitelnost hřiště. 

Budeme vděční, pokud využijete možnosti hlasování na  
našich obecních stránkách www.dolni-prim.cz, kde je  
připravena anketa, jestli máte o hřiště zájem či nikoliv.  
Využijte možnosti se vyjádřit ke všemu, co se v obci děje, 
a do jakých projektů se bude investovat.

IN Z E RC E

ZVEME VÁS: 

Termín konání Začátek Akce Místo konání

23. 10. 2011 15.00 O Karkulce – divadelní pohádka pro děti Kulturní dům Nechanice

4. 12. 2011 16.00 Vánoční koncert v kostele –  
  pěvecký sbor Kantiléna Kostel Probluz

4. 12. 2011 15.00 Mikulášská besídka pro děti Obecní hostinec Dolní Přím

9. 12. 2011 18.00 Výroční schůze ZKO Dolní Přím – Probluz Obecní hostinec Dolní Přím

9. 12. 2011 18.00 Vánoční koncert – Královédvorský  
  smíšený sbor uvede Rybovu mši vánoční
  a vánoční koledy Kaple Dolní Přím

10. 12. 2011 19.00 Výroční valná hromada SDH Dolní Přím Obecní hostinec Dolní Přím

14. 12. 2011 10.00 Vánoční besídka pro seniory   Obecní hostinec Dolní Přím

20. 12. 2011 18.00 Vánoční koncert – GYBON Kaple Dolní Přím


